

N A T O ————  ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles ■ Telephones: 241 00 40 - 241 44 00 - 241 44 90 TELEX: 23-867

Le 22 avril 1982

NOTE A LA PRESSE

S.E. le Général Antonio Ramalho Eanes, Président de la République portugaise, visitera le Quartier Général de l'OTAN, le vendredi 30 avril 1982, au cours d'une visite officielle qu'il effectuera en Belgique.

A cette occasion, un laissez-passer spécial sera délivré aux journalistes désirant couvrir la visite, qui pourra être obtenu au Service de Presse de l'OTAN durant la journée de jeudi, 29 avril entre 9.00 heures et 18.00 heures.

Aucun laissez-passer ne sera délivré le 30 avril 1982

Les journalistes en possession de la carte de presse permanente de l'OTAN sont dispensés de cette formalité d'accréditation. Ils devront simplement se présenter au Service de Presse dès leur arrivée.

22nd April 1982

NOTE TO THE PRESS

H.E. General Antonio Ramalho Eanes, President of the Republic of Portugal, will visit NATO Headquarters on Friday, 30th April, 1982, in the course of an official visit to Belgium.

Journalists wishing to cover the visit will need specially issued press passes, which may be obtained at the NATO Press Service throughout the day of Thursday, April 29th, between 9.00 a.m. and 6 p.m.

No accreditations will be issued on April 30th 1982

Journalists holding NATO permanent press cards need not to apply for accreditation, but should check in with the Press Service on arrival.

N A T O ————  ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles ■ Telephones: 241 00 40 - 241 44 00 - 241 44 90 TELEX: 23-867

22nd April 1982

VISIT OF THE PRESIDENT OF THE PORTUGUESE REPUBLIC
GENERAL ANTONIO RAMALHO EANES
TO NATO HEADQUARTERS, ON 30TH APRIL 1982

- 10 a.m. Arrival of President Eanes at the main entrance.
- 10.05 a.m. Presentation of the Permanent Representatives by the Secretary General.
- 10.30 a.m. The Secretary General leads the President to the conference area.
Presentation of the members of the Military Committee, the Assistant Secretaries General, etc...
- 10.45 a.m. Council meeting. Speeches by the Secretary General, the Dean and the President.
- 11.15 a.m. The President leaves the Council chamber and proceeds to the NATO Situation Centre. Politico-military briefings in the Situation Centre.
- 12.15 p.m. The President leaves the Situation Centre and proceeds to the Portuguese Delegation; reception in the Delegation with Portuguese members of the Delegation, the Military Mission and the International Staff.
- 12.55 p.m. The President leaves the Portuguese Delegation and proceeds to the Secretary General's private dining-room.
- 1.00 p.m. Luncheon at the invitation of the North Atlantic Council.
- 3.00 p.m. The President leaves NATO Headquarters.

N A T O ————  ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles ■ Telephones: 241 00 40 - 241 44 00 - 241 44 90 TELEX: 23-867

Le 22 avril 1982

VISITE DU PRESIDENT DE LA REPUBLIQUE PORTUGAISE,
LE GENERAL ANTONIO RAMALHO EANES,
AU SIEGE DE L'OTAN, LE 30 AVRIL 1982.

- 10.00 heures Arrivée du Président Eanes à l'entrée principale.
- 10.05 heures Présentation des Représentants permanents par le Secrétaire Général.
- 10.30 heures Le Secrétaire Général accompagne le Président de la République dans la zone de conférences. Présentation des membres du Comité Militaire, des Secrétaires Généraux Adjoints, etc...
- 10.45 heures Réunion du Conseil. Discours du Secrétaire Général, du Doyen et du Président.
- 11.15 heures Le Président quitte la salle du Conseil et se dirige vers le Centre de Situation de l'OTAN. Exposés politico-militaires au Centre de Situation.
- 12.15 heures Le Président quitte le Centre de Situation et se rend à la Délégation portugaise; rencontre à la Délégation les membres de celle-ci, de la Mission Militaire et du Secrétariat International.
- 12.55 heures Le Président quitte la Délégation portugaise et se rend à la salle-à-manger privée du Secrétaire Général.
- 13.00 heures Déjeuner à l'invitation du Conseil de l'Atlantique Nord.
- 15.00 heures Le Président quitte le Siège de l'OTAN.